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Hej Kristine 
 
Jeg ved ikke, om du er den rette at skrive til, men ellers vil du måske være behjælpelig med 
videreformidling. 
 
Jeg skriver på vegne af Djurslands Rideklub, hvor jeg sidder i bestyrelsen som kasserer. 
 
Vi er blevet bekendt med, at Kultur- og Fritidsudvalget har behandlet et punkt omkring driftsmæssige 
udfordringer for selvejende haller som følge af energikrisen. Vi er ikke en hal i den forstand, men vi har 
ridehal, rytterstue, cafeteria og stalde med har tilsvarende udfordring.  
 
Vi vil gerne gøre opmærksom på, at vi i Djurslands Rideklub er voldsomt udfordret økonomisk pga. enorme 
prisstigninger på strøelse, foder, strøm mv. Vores strømregning er støt stigende, og vi kigger formentlig ind 
i nogle måneder, hvor den vil eksplodere ift. tidligere år. Priserne på foder og strøelse er nærmest fordoblet 
ift. tidligere år.  
 
Vi har varslet prisstigninger for alle vores medlemmer, men vi ved at mange medlemmer i forvejen har 
spændt buen for, hvad de kan undvære hver måned. Så vi er bekymrede for, om prisstigningerne reelt vil 
gøre en forskel for Djurslands Rideklub, eller om folk vil opsige deres opstaldning, medlemskab osv.  
 
Desværre har vi ikke mulighed for – som mange andre foreninger – at lukke ned og sætte vores aktiviteter i 
bero. Det er levende dyr vi har med at gøre, og vi er afhængige af, at der er personale hos dem hver dag, at 
der er varme på, så vandet ikke fryser osv.  
 
Derfor vil vi gerne appellere til, at man i KFU tager stilling til, om der, i det årlige driftstilskud vi modtager, 
er taget højde for økonomiske udfordringer som følge af prisstigninger. Kan der evt. i år ydes et 
ekstraordinært tilskud til vores drift?  
 
Venlig hilsen 
 
Anita Friis Heidemann 
På vegne af bestyrelsen  
Djurslands Rideklub 
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